
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr  XXVIII/2021 

XXVIII Sesja w dniu 25 lutego 2021 roku w formie online. 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2021 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala 

 

Nieobecny: 

Marcin Zając. 

Lista obecności. Załącznik nr 1. 

Ad.1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady 

XXVIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. W sesji online uczestniczy 14 radnych, 

co stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, uchwał. 
 

 

Ad.2  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater przedstawił: 

Porządek posiedzenia XXVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  : 

 
1. Otwarcie XXVIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XXVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
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4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu lutym br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Dyskusja. 
8. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
9. Dyskusja. 
10.Bezrobocie w Gminie Lubomierz – możliwości aktywizacji osób bezrobotnych i wsparcie  
     gminnego rynku pracy . 
11.Dyskusja. 
12.Przegląd inwestycji (drogi, termomodernizacja internatu). 
13.Dyskusja. 
14.Stan przygotowań oraz organizacja pracy dotycząca pierwszego wydania gazety „Sami 
      Swoi” w wersji elektronicznej – informacja z LCK.     
15.Dyskusja. 
16. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   - rozwiązania Zespołu Szkół w Lubomierzu i włączenia do Zespołu Szkolno –  
     Przedszkolnego w  Lubomierzu szkół wchodzących dotychczas w skład Zespołu Szkół   
     w Lubomierzu                                                                                                                            
-    zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
      przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców  
      prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu części tej opłaty, 
   -  uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 
   -  zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

    
17. Zapytania i interpelacje. 
18. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
19. Sprawy różne. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Z-ca Burmistrza Gminy i Miasta Adam Skrzydłowski - zgłosił zmiany do porządku obrad w 

bloku uchwał pkt 16 – wycofanie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą 

na uwzględnienie. Strona  składająca petycję, wnioskująca o podjęcie w formie uchwały, 

złożyła wniosek o jej wycofanie. 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła zmiany do porządku obrad                                        

– wprowadzenie w bloku uchwał pkt 16 projektu uchwały w sprawie:   

- zmian budżetu na 2021 rok,                                      

- zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie zmian porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 
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Ad. 3  
 

Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania: (dołączył do głosowania radny Krzysztof Mytych). 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół XXVII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

 

Ad.4  

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu lutym br. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska przedstawiła wniosek 

wypracowany na posiedzeniu wspólnym Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i 

Przestrzegania Prawa oraz Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska w dniu 17 

lutego 2021 r. : 

1. „O przygotowanie apelu w formie uchwały do Ministra Finansów, Funduszy i Polityki 

Regionalnej dotyczący konieczności zmiany zaproponowanego budżetu unijnego dla 

Dolnego Śląska w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2021-2027”. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska przedstawiła wnioski wypracowane na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 18 

lutego br.: 

       2. „O wpisanie w treści apelu  do Ministra Finansów, Funduszy i Polityki 

Regionalnej dotyczący konieczności zmiany zaproponowanego budżetu unijnego dla 

Dolnego Śląska w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2021-2027, 

informacji dotyczącej dochodów przypadających na 1 mieszkańca gminy Lubomierz”. 
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3.”O zajęcie stanowiska przez Radę Miejską Gminy Lubomierz, w odpowiedzi na 

pismo Starosty Lwóweckiego nr DT 403-05/21 ZDP.425/21 z dnia 09.02.2021 R. (data 

wpływu 12.02.br.)”. 

Przystąpiono do głosowania nad przedmiotowymi wnioskami. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O przygotowanie apelu w formie uchwały do Ministra Finansów, Funduszy Polityki 

Regionalnej dotyczący konieczności zmiany zaproponowanego budżetu unijnego dla Dolnego 

Śląska w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2021 - 2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O wpisanie w treści apelu do Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej dotyczący 

konieczności zmiany zaproponowanego budżetu unijnego dla Dolnego Śląska w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2021 - 2027, informacji dotyczącej dochodów 

przypadających na 1 mieszkańca gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Michał Pater, Dariusz Penkala, Małgorzata 

Pasierbska. 

BRAK GŁOSU (1)  Małgorzata Pasierbska (problemy z głosowaniem elektronicznym, 

potwierdziła słownie: głosowanie za). 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Głosowano w sprawie: 
Dot. Odpowiedzi na pismo Starosty Lwóweckiego z dnia 09.02.2021 r. nr DT 403-05/21 

ZDP.425/21 w sprawie usunięcia uschniętych konarów i drzew przy drodze powiatowej nr 

DP2511D .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1). 

Marcin Zając. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – z uwagi na przegłosowany wniosek w sprawie 

apelu, zgłosił zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie w bloku uchwał w pkt 16, Apel 

do Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej dotyczącej konieczności zmiany 

zaproponowanego budżetu unijnego dla Dolnego Śląska w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego na lata 2021 – 2027. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad, wprowadzenie w bloku uchwał apelu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

Radna Anna Kalińska przygotowała pismo w związku z odpowiedzią Starosty Lwóweckiego 

na wniosek radnych w sprawie wycięcia suchych gałęzi i drzew przy drodze powiatowej 

Lubomierz – Pławna DP2511D).  

Wywiązała się dyskusja nad treścią pisma.                                                                                  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zaproponował dokonanie objazdówki, w celu 

ustalenia drzew nadających się do wycięcia. Przy drodze powiatowej rośnie 25 drzew. 

Rzeczywiście można wyciąć drzewa zagrażające życiu.                                                

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – jeżeli głosujemy wniosek o przyjęcie 

pisma, to w takiej formie, jak zostało sprecyzowane.                                                           

Radna Anna Kalińska – nam zależy na czasie, nie możemy przekładać sprawy na dalszy czas. 

Ustalono usunięcie zdania z akapitu 4.                                                                                                                  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem. 

 „O usunięcie z treści pisma radnej Anny Kalińskiej akapitu pkt 4”. 

Radni jednogłośnie  (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedmiotowy 

wniosek. 

Radna Krystyna Andrzejczak – poprosiła o odczytanie treści pisma do Starosty Lwóweckiego, 

po dokonanej zmianie. 
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Przewodniczący Rady MG Michał Pater – odczytał ostateczną (przegłosowaną) wersję pisma. 

Załącznik nr 2. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Ad.5.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – przedstawiła informację Komisji 

Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami.  Sprawie wynajmu lokali 

w Ośrodku Zdrowia w Pasieczniku i w Pławnej złożono oferty do innych placówek, 

Wielospecjalistyczny Szpital Samodzielny Publiczny  Zespół Opieki Zdrowotnej w Zgorzelcu 

odpisał, że z uwagi na sytuację epidemiologiczną i ekonomiczną nie może podjąć dodatkowych 

zadań.                                                                                                                         

Odpowiedź GDDKiA we Wrocławiu  na pismo w sprawie budowy chodnika w Chmieleniu – 

negatywna. Przedsięwzięcie nie zostało ujęte w planie realizacji w 2021 roku , jako 

priorytetowe.  

 

Ad.6 i 7.  

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 29 stycznia 2021 roku do 25 lutego 2021 roku przedstawił Burmistrz Gminy i 

Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz. 

 Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3. 

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

- Zarządzenie nr 9/2021 z dnia 02.02.2021 r. w sprawie powołania Dyrektora Gminnej   

Biblioteki Publicznej w Lubomierzu, 

- Zarządzenie nr 10/2021 z dnia 04.02.2021 r. w sprawie powołania Komisji do pobrania 

próbek podkładów kolejowych usytuowanych na działce nr 14, obręb Lubomierz I w celu 

przeprowadzenia badań laboratoryjnych, 

- Zarządzenie nr 11/2021 z dnia 04.02.2021 r. w sprawie przyjęcia planu wykorzystania 

gminnego zasobu nieruchomości Gminy i Miasta Lubomierz na lata 2021 – 2023,  

- Zarządzenie nr 12/2021 z dnia 09.02.2021 r. w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru kandydatów na stanowisko w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz, 

- Zarządzenie nr 13/2021 z dnia 19.02.2021 r. w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości.  

Radna Anna Kalińska – zapytała o lokalizację gabinetu stomatologicznego w Lubomierzu. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – gabinet stomatologiczny znajduje się nieopodal 

kwiaciarni, poprzednio również był tam gabinet stomatologiczny. 
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Radna Anna Kalińska – zasygnalizowała potrzebę farm fotowoltaicznych, aby ograniczyć 

koszty zużycia energii. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jest to forma oszczędności, aby nie płacić wysokich 

rachunków za energię, po części wytwarzać swój prąd.                                                                            

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o pożyczkę dla Stowarzyszenia Klasztor, na jaki cel? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – środki finansowe zostaną przeznaczone na organizację 

Dnia Żołnierzy Wyklętych 01 marca br. Po otrzymaniu finansów, po zakończonej realizacji 

zadania, nastąpi zwrot pożyczki.                                                                                                          

Radna Krystyna Andrzejczak - zapytała o możliwość korzystania z usług stomatologicznych, 

czy tylko komercyjnie, czy też w ramach NFZ.                                                                                       

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  na leczenie w ramach NFZ został wysłany wniosek na 

podpisanie umowy.                                                                                                                          

Radna Anna Mielniczyn – poruszyła temat fotowoltaiki i spółki „Polski Solar” , w której 

gmina Lubomierz  jest udziałowcem – czy dalej będziemy funkcjonować w ramach spółki?       

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – złożyliśmy wniosek w Sądzie w Jeleniej Górze o 

wycofanie się ze spółki, likwidację. Powinno się sprawnie zakończyć z uwagi na brak 

majątku.  

 

Ad.8 i 9 

Brak informacji z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami - nieobecny (w 

dniu dzisiejszym odbywa się sesja w powiecie).  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – ogłosił 15 min. przerwę w obradach sesji w godz. 

13:15 – 13:30. Godz. 13:3- - wznowienie obrad sesji. 

 

Ad. 10 i 11  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Lwówku Śląskim Dorota Piotrowska – Maślanka 

przedstawiła temat  „Bezrobocie w Gminie Lubomierz - możliwości aktywizacji osób 

bezrobotnych i wsparcie gminnego rynku pracy”. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4.  

Problemy z realizacja pracy będą dla nas i dla Państwa. Stopa bezrobocia na koniec grudnia 

2020 r. w kraju wyniosła 6,2%, w województwie dolnośląskim 5,6%, a w powiecie 

lwóweckim wyniosła 11,6%. W Gminie Lubomierz zarejestrowanych było 215 osób (14,1%), 

nastąpił wzrost o 8 osób. Porównując do liczby bezrobotnych ze względu na płeć: 120 kobiet, 

95 mężczyzn. Ze względu na miejsce zamieszkania 144 osoby mieszkające na wsi, (66,98%), 

i  71 osób z terenu miasta (33,02%). 

 Struktury klientów PUP wskazuje, że najwięcej klientów  rejestruje się w wieku 35 – 

44 lata ogółu bezrobotnych (393 osoby) oraz w wieku 25 – 34 lata  25,54% (392 osoby).  

Grupa osób po 60 roku życia była najmniej licznie reprezentowana 9,12% (140 osób). 

 Ze względu na poziom wykształcenia z: wyższym 20 osób (9,30%), policealnym i 

średnim 29 osób  (13,49%), średnim ogólnym 32 osoby ( 14,88%), 63 osoby, (29,30%), 

gimnazjalne i poniżej 71 (33,02%). 

 W roku 2020 PUP dysponował limitem środków finansowych w kwocie 22.565,48 zł 

z przeznaczeniem na: finansowanie programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia 

skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej (bez covid 19),na realizację projektu POWER 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego, (bez covid 19), na realizację  
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projektu POWER współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego (bez covid), 

na sfinansowanie zadań z Krajowego Funduszu Szkoleniowego, 

na sfinansowanie zadań związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

covid (Rezerwa Ministra, algorytm, EFS) 18.823.000,00 zł. Wiele osób zostało wspartych 

w zakresie zwalczania lub przeciwdziałania skutkom pandemii COVID-19. 2078 

przedsiębiorców skorzystało z jednorazowej pożyczki – wsparcie w zakresie zwalczania lub 

przeciwdziałania skutkom pandemii, 28 przedsiębiorców skorzystało z dotacji – wsparcie w 

zakresie zwalczania pandemii, 73 osoby w ramach KFS (pracodawcy i pracownicy). Na 

realizację zadań w ramach Tarczy Antykryzysowej przeznaczono 3.100.00,00 zł 

W miesiącu grudniu 2020 r. 48 branż mogło skorzystać z dotacji. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, czy przedstawione dane powiatu lwóweckiego  

obrazują całą gminę Lubomierz?                                                                                                                 

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka -  informacje w zakresie aktywizacji 

zawodowej przedstawiają Gminę Lubomierz, natomiast dane dotyczące tarczy 

antykryzysowej naświetlają ogólne statystyki powiatu lwóweckiego.                                              

Radna Krystyna Andrzejczak – czy Państwo macie wiedzę co się dzieje z osobami, które były 

na stażu, czy są dalej zatrudniane?                                                                                             

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka -  efekt zorganizowania w 90% , wynika z 

przepisów do kontroli w okresie pół roku. W przypadku ubiegania się przedsiębiorcy o dalsze 

korzystanie z dofinansowania, cykl kontroli przedłuża się do 3 lat.                                                                                                                                      

Radna Krystyna Andrzejczak – w takim razie dopiero na drugi rok wiadomo jaki jest obraz 

zatrudnienia przez przedsiębiorców.                                                                                                    

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka – umowa zawarta jest na 24 miesiące. Przy 

kolejnych wnioskach o dofinansowanie sprawdza się 3 lata wstecz faktyczny przebieg 

zatrudnienia.                                                                                                                                                           

Radna Krystyna Andrzejczak – w takich sytuacjach lepiej byłoby zwolnić z podatków 

przedsiębiorcę zatrudniającego bezrobotnego.                                                                                                 

Radna Anna Kalińska - czy osoby prowadzące działalność gospodarczą , jeśli nie zatrudniają  

mogą  dodatkowych pracowników mogą się ubiegać o dofinansowanie w ramach  tarczy 

antykryzysowe?                                                                                                                                  

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka – mogą się ubiegać o pożyczkę, zatrudniające 

do 10 osób. Po otrzymaniu pożyczki przedsiębiorca musi prowadzić działalność co najmniej 3 

miesiące. Nie jest ona zależna od dochodów. Drugą formą pomocy dla małych 

przedsiębiorstw  jest dofinansowanie z uwagi na spadek obrotów, w co najmniej dwóch 

okresach ( co najmniej 30% i wyższy spadek), dofinansowanie 2.340,00 zł.                                     

Radny Dariusz Penkala – jeśli ktoś skorzystał w 2020 r., czy może ubiegać się w roku 

bieżącym?                                                                                                                                    

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka – nie może się ubiegać. Wiceprzewodniczący 

Rady MG Mariusz Kozłowski – pochwalił funkcjonowanie Powiatowego Urzędu Pracy. Ta 

instytucja rozwija się  najsprawniej „gratuluję”.                                                                                

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka – podziękowała za uznanie „to plaster miodu na 

nasze serce”.                                                                                                                                       

Radna Anna Mielniczyn – czy te osoby ujęte w statystyce jako bezrobotne – są stałymi, czy 

się zmieniają? Czy można się zarejestrować, żeby mieć ubezpieczenie?     
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Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka –  w ramach podanej liczby osób bezrobotnych 

fizycznie zmieniają się osoby. Osoby bez prawa do zasiłku mają opłacane ubezpieczenie. 

Trwają prace nad zmianą przepisów, teraz jesteśmy podlegli Ministerstwu Rozwoju. Rynek  

ogranicza się, żeby zrezygnować z ubezpieczenia dla osób bez prawa do zasiłku.                                                                                                                                    

Radna Anna Kalińska  w przyszłości nie należałoby wiązać świadczeń zdrowotnych z 

zasiłkami dla bezrobotnych. Inną sprawą jest rejestracja osób poszukujących pracy.                                                                                                                                                     

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka –   myślę, że to powinno się zmienić w 

przyszłości.                                                                                                                            

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zapytał – czy PUP może się włączyć do programu 

CIS, jako partner?                                                                                                                     

Dyrektor PUP Dorota Piotrowska – Maślanka – jesteśmy w trakcie realizacji programu. 

Uczestniczymy w przedsięwzięciu statutowo, to wynika z ustawy.                                        

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – podziękował dyrektorowi Powiatowego Urzędu 

Pracy za przedstawienie informacji.  

Ad.12 i 13 .  

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga –  przedstawił przegląd inwestycji 

(drogi, termomodernizacja internatu). Materiał w załączeniu. Załącznik nr  5.                          

Dokonano: remontu drogi dz. nr 222 i 203 w Maciejowcu (dojazdowa do posesji nr 16), 

remontu drogi dojazdowej do posesji nr 64 w Golejowie – cmentarz (dz.nr 110/1), remontu 

dachu w świetlicy w miejscowości Popielówek, budowa oświetlenia ulicznego w 

miejscowości Janice (I etap).                                                                                                              

Radna Małgorzata Pasierbska – po zakończonym posiedzeniu Komisji Sfery Budżetowej, 

Gospodarczej i Przestrzegania Prawa dnia 17.02.br. (w formie online) udaliśmy się w teren 

posprawdzać wykonane inwestycje. Sporządzono protokół.  Odniosła się do remontu drogi w 

kierunku cmentarza w Golejowie. Podobał  mi się pomysł remontu drogi z płytami bez 

tłucznia. Rozwiązanie godne uwagi.                                                                                                

Radna Anna Mielniczyn – zapytała o cenę oświetlenia ulicznego w Janicach? Kierownik RT 

Przemysław Kułaga – umowa jest na 5 lat – rozszerzenie usług oświetlenia ulicznego. Koszt 

miesięczny 400,00 zł.  

Ad.14 i 15 

Stan przygotowań oraz organizacja pracy dotycząca pierwszego wydania gazety "Sami Swoi" 

w wersji elektronicznej - informacja z LCK. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 6. 

Radna Anna Kalińska – zapytała dyrektora Lubomierskiego Centrum Kultury, czy odszukując 

strony gazety na stronie elektronicznej będzie zamieszczony jakiś odsyłacz (w celu 

ułatwienia).                                                                                                                                    

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – tak, oczywiście będzie dodany odsyłacz.                                      

Radny Dariusz Penkala – czy będzie możliwość zamieszczenia reklam w elektronicznej 

gazecie „Sami Swoi”/.                                                                                                                                                  

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – każda złotówka będzie przydatna. O szczegóły proszę 

pytać panią Alicję Nawojczyk (pracownika LCK). 
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16. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - rozwiązania Zespołu Szkół w Lubomierzu i włączenia do Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Lubomierzu szkół wchodzących dotychczas w skład Zespołu Szkół w 

Lubomierzu. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  odniósł  się do projektu uchwały – „tak, jak 

rozmawialiśmy na posiedzeniach komisji, łączenie szkół ma służyć wzmocnieniu 

szkolnictwa i podniesieniu jakości nauczania”. 

 

Głosowano w sprawie: 

- rozwiązania Zespołu Szkół w Lubomierzu i włączenia do Zespołu Szkolno - Przedszkolnego 

w Lubomierzu szkół wchodzących dotychczas w skład Zespołu Szkól w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Murawska, Małgorzata Pasierbska. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXVIII/184/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozwiązania 

Zespołu Szkół w Lubomierzu i włączenia do Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Lubomierzu szkół wchodzących dotychczas w skład Zespołu Szkól w Lubomierzu; 

 

b) - zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 

prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu części tej opłaty. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – przygotowany projekt uchwały jest krokiem w 

kierunku lokalnych przedsiębiorstw. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 

prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu części tej opłaty.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Andruszków 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXVIII/185/2021  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  zwolnienia 

z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych 

do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty 

sprzedaży na terenie Gminy Lubomierz i zwrotu części tej opłaty. 

 

c) - uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie,  wykreślono z porządku obrad; 

 

d) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXVIII/186/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz; 
 

e) - Apel do Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej dotyczącej konieczności 

zmiany zaproponowanego budżetu unijnego dla Dolnego Śląska w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego na lata 2021 – 2027; 
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Głosowano w sprawie: 
- Apel do Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej dotyczącej konieczności 

zmiany zaproponowanego budżetu unijnego dla Dolnego Śląska w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego na lata 2021 - 2027.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXVIII/187/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie Apel do 

Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej dotyczącej konieczności zmiany 

zaproponowanego budżetu unijnego dla Dolnego Śląska w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego na lata 2021 - 2027. 

 

f) - zmian budżetu na 2021 rok. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – wyjaśniła przygotowane zmiany, uzasadniając operacje 

finansowe: 

 -  dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy na kwotę 183.739,00 zł na podstawie     

pisma Ministra Finansów nr ST3.4750.2.2021 - zwiększenie części oświatowej subwencji 

ogólnej, 
   -  dokonano zwiększenia planu wydatków budżetu gminy na kwotę 789.848,00,00 zł w tym: 

   -  w dziale 600 na wydatki związane z utrzymaniem dróg gminnych o kwotę 88.739,00 zł,   

   - w dziale 854 zwiększenie planu zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja energetyczna  

       budynku Zespołu Klasztornego z Internatem w Lubomierzu” o kwotę 606.109,00 zł, 

  -   w dziale 921 na remont dachu świetlicy w Pasieczniku o kwotę 95.000,00 zł. 

W związku z aktualizacją wniosku o dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

energetyczna budynku Zespołu Klasztornego z Internatem w Lubomierzu” w formie dotacji i pożyczki 

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dokonano zwiększenia kwoty 

pożyczki w 2021 roku i zmniejszenia kwoty pożyczki w 2022 roku o 606.109,00 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian budżetu na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala. 
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NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

Uchwała nr XXVIII/188/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian 

budżetu na 2021 rok; 

 

g) - zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zaciągnięcia pożyczki długoterminowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

Uchwała nr XXVIII/188/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej. 

 

Ad.17  

Zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.18  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

 

Ad.19.  

W sprawach różnych: 

Radna Anna Kalińska zwróciła uwagę na kolejną petycję w sprawie opinii dot. Referendum 

Ludowego.                                                                                                                             

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – tematem zajmiemy się na kolejnych posiedzeniach 

komisji i odpowiemy stronie w stosownym terminie.                                                                      

Radna Anna Kalińska – w nawiązaniu do sprawozdania Zespołu Interdyscyplinarnego, 

zapytała o dodatkowe informacje. Kierownik MGOPS Bogdan Łużny – Zespół 

Interdyscyplinarny funkcjonuje przy Miejsko Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w 

Lubomierzu. Co roku przedstawiamy Państwu sprawozdanie o liczbie spotkań, liczbie 

założonych kart niebieskich itd.                                                                                         
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Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – zapytał o czas trwania okresu zimowego 

(dot. odśnieżania).                                                                                                                            

Kierownik RT Przemysław Kułaga – trwa od miesiąca grudnia do marca/kwietnia.                       

Radny Krzysztof Mytych – drogi powiatowe są w stanie fatalnym, należałoby złożyć pismo o 

załatanie dziur.                                                                                                              

Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – czy sołectwa mogą składać petycje o 

załatanie dziur w drogach?                                                                                                                  

Kierownik RT Przemysław Kułaga – tych środków finansowych jest zawsze za mało w 

stosunku do potrzeb remontowych dróg. Jeździmy, sprawdzamy i w miarę możliwości 

remontujemy.                                                                                                                                       

Radna Anna Kalińska – odniosła się do zagadnienia weterynarza w celu zapewnienia pomocy 

zwierzętom.                                                                                                                                       

Kierownik RT Przemysław Kułaga – przygotowujemy projekt uchwały, obecnie szukamy 

weterynarza, chętnego do świadczenia usług.                                                                                          

Radna Anna Kalińska – przypomniała o ustaleniach w sprawie stworzenia trasy turystycznej 

gminy. Wygląda na to, że tylko Milęcice są zainteresowane.                                                                              

Radny Radosław Chorążyczewski – Sołectwo Maciejowiec uzgadniało, żeby przyjechać w 

celu oddzielenia naszej gminy. To jest w trakcie sprawdzania.                                                                                

Kierownik RT Przemysław Kułaga – projekt stworzenia pętli w aplikacji jest rozważany, ale 

to materiał na kolejną komisję.                                                                                                          

Radny Krzysztof Mytych zapytał o długość trasy.                                                                               

Kierownik RT Przemysław Kułaga – mapka zakłada odcinek trasy 21 km.                                          

Radna Anna Kalińska –należy przejechać, sprawdzić, czy  teren nie jest prywatny.                    

Radny Radosław Chorążyczewski – będzie stworzona baza , każde sołectwo będzie mogło  

podać własne sugestie.                                                                                                                           

Radna Anna Mielniczyn – przypomniała o posprzątaniu terenu wokół byłej kopalni w 

Radoniowie, a przede wszystkim ustaleniu właścicieli. Czy w tej sprawie poczyniono 

działania ?                                                                                                                                

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – od ostatniej naszej rozmowy nic się nie 

zmieniło. Nie mamy dodatkowych informacji w tym zakresie. W tym tygodniu postaramy się 

dotrzeć do Wydziału Ochrony Środowiska i poczynić starania.                                                            

Radny Radosław Chorążyczewski – odnośnie ścieżek rowerowych możemy się umówić na 

indywidualne przejście. 

 Ad.20 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady 

XXVIII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

 

Do biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wpłynęła następująca korespondencja: 

1.   Pismo Urzędu Marszałkowskiego z dnia 17 .02.2021 r. dotyczące polityki spójności na  

      lata 2021 – 2027 wraz z projektem apelu.  

2. Pismo Starostwa Powiatowego w  Lwówku Śląskim z dnia 09.02.2021 r. (data wpływu 

12.02.br.) – odpowiedź na pismo w sprawie wycinki suchych gałęzi i suchych drzew. 

3. Petycja dot. opinii w sprawie przeprowadzenia Referendum Ludowego z dnia 09.02.2021 r. 
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4. Pismo Dyrekcji Przychodni Wielospecjalistycznej w Zgorzelcu z dnia 12.02.2021 r. (data 

wpływu 19.02.br.) – brak możliwości angażowania się w nowe przedsięwzięcia, świadczenia 

usług medycznych w lokalu Ośrodka Zdrowia w Pasieczniku i w Pławnej. 

 

  

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater   

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


